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Protokół  nr 2/2015 

z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 10 czerwca 2015 

 
 

Obecni: 12 osób według listy obecności. W tym 11 członków Rady Osiedla Podjuchy oraz 1 gość – 

 Pan Roman Nowicki . 

 

Porządek posiedzenia:  

1. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przedstawienie protokołu z poprzedniego zebrania RO w dniu 27.05.2015 – przyjęcie 

protokołu. 

4. Podjęcie uchwały przekazania pełnomocnictwa Zarządowi Rady. 

5. Aktualizacja istniejącego Planu rzeczowo – finansowego. Dyskusja. Uchwała. 

6. Konkretyzacja priorytetów Rady na kadencję 2015 -2019. Dyskusja. Uchwała. 

7. Giełda pomysłów SBO2016. Dyskusja. Wskazanie rekomendowanego przez radę projektu. 

8. Uchwały dotyczące opinii w sprawie wniosków o dzierżawy (2X). 

9. Zmiany w grafiku dyżurów. Nowy grafik dyżurów dla mieszkańców. 

10. Nowy grafik posiedzeń Rady. 

11. Przygotowania do festynu „Podjuszańskie Harce”. 

12. Wolne wnioski i postulaty. W tym: 

- zapytanie mieszkańca o punktowe sprzątanie ulicy Rudej, 

- odbiór schodów Kruszcowa – Krzemienna, 

- zapytanie mieszkańca o zorganizowanie wycieczki dzieci, 

- zapytanie mieszkańca o zadymienie w okolicach ogródków, 

- Jarmark Piotra i Pawła, 

- kwestia tablic informacyjnych odnoszących się do aktywności Rady minionej kadencji, 

- pismo z MOPR, 

- pismo WSS, 

- pismo SSOM, 

- sprzątanie siedziby Rady. 

 

Ad.1. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Maciej Szyszko stwierdzając quorum. 

 

Ad.2. 

Po przedstawieniu porządku obrad przez Przewodniczącego, radna Teresa Szymnik zaproponowała 

dodanie punktu 4  o treści „Podjęcie uchwały przekazania pełnomocnictwa Zarządowi Rady”. 

Porządek obrad z powyższą zmianą został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad.3. 

Odczytano i zatwierdzono  protokół z posiedzenia Rady w dniu 27.05.2015.  

 

Głosowało : 11 osób, 

„za” – 11 osób, 

„przeciw” –  0 osób, 

„wstrzymuję” - 0 osób. 

 

Przewodniczący udzielił głosu przybyłemu gościowi Panu Romanowi Nowickiemu, który zadeklarował 

chęć współpracy z Radą Osiedla Podjuchy, przedstawił własne przemyślenia i złożył ofertę pomocy o 

charakterze doradczym w kwestiach: tworzącego się Planu zagospodarowania przestrzennego 

Podjuch, wpisania Podjuch i Żydowiec do Projektu planu rewitalizacji Szczecina, utworzenie ścieżki 

rowerowej, rozwiązania problemu zalewania ulicy Szklanej oraz budowy Domu Kultury. 

Przewodniczący Maciej Szyszko podziękował przybyłemu Romanowi Nowickiemu za inicjatywę. 

 

Pan Roman Nowicki opuścił posiedzenie. 

 

Radna Teresa Szymnik zapytała o zagrożenie wymówieniem dzierżawy działek przy ulicy Przewiewnej, 

Chełmińskiej i Elektoralnej. Przewodniczący oznajmił, iż kwestia jest przedmiotem aktualnych ustaleń 

w ZBiLK-u.  

 

Ad.4. 

Uchwałą nr 6/15 Rada Osiedla Podjuchy upoważniła Zarząd  do wydawania opinii w sprawach 

niezastrzeżonych do jej wyłącznej kompetencji. 

 

Głosowało 11 osób:  

„za” – 11 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.5. 

Uchwałą nr 7/15 wprowadzono korektę  istniejącego Planu rzeczowo – finansowego na rok 2015 

poprzez rezygnację z imprez: Biesiada żeglarska „Przy Moście”, „Witaj szkoło na wesoło” oraz 

Pożegnanie lata – „Mistrz grilla”, przeznaczając środki finansowe pierwotnie planowane na realizację 

tych imprez  na festyn „Podjuszańskie Harce”. Ustalono także, iż festyn „Podjuszańskie Harce” 

odbędzie się we wrześniu. Załącznikiem do uchwały jest nowy plan rzeczowo-finansowy. 

 

Głosowało 11 osób: 

„za” – 11 osób 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Przewodniczący poinformował o najbliższych spotkaniach: 

- 11 czerwca 2015, godz. 17.00,  targowisko w Podjuchach - spotkanie ze sprzedawcami z targowiska 

w Podjuchach, 
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- 15 czerwca 2015, godz. 8.45, Urząd Miejski w Szczecinie – spotkanie z Wiceprezydentem Szczecina 

Michałem Przepierą, 

 

Ad.6. 

Podjęto Uchwałę nr 8/15, w której ustanowiono i zatwierdzono następujące priorytety Rady na 

kadencję 2015-2019: 

1. Powstanie  Centrum Aktywności Mieszkańców Podjuchy (DK PODJUCHY). 

2. Dopilnowanie remontu ulic Białej, Aluminiowej, Planty, Kruszcowej, a także podjęcie działań 

zmierzających do remontu ulicy Smoczej i  Krzemiennej. 

3. Dopilnowanie modernizacji pętli autobusowej w Podjuchach. 

4. Dopilnowanie rewitalizacji rynku w Podjuchach ( Manhattan Sp. z o.o.) 

5. Ułatwienie dostępu do rzeki oraz zagospodarowanie terenu nad rzeką w kierunku funkcji 

rekreacyjnej mieszkańców. 

6. Rewitalizacja Placu Wolności i parku przy ul. Karpiej. 

7. Ścieżka rowerowa wzdłuż ulic Krzemiennej, Skalistej i Inżynierskiej łącząca Podjuchy z 

Żydowcami 

8. Mała infrastruktura osiedlowa: place zabaw,  skatepark, ścieżki zdrowia i plenerowe siłownie. 

9. Budowa chodnika na ulicy Olkuskiej i Falskiego. 

10. Utworzenie bazy trekkingowej  na pograniczu Puszczy Bukowej. 

11. Rewitalizacja parku pocmentarnego przy ulicy Sąsiedzkiej i Tucholskiej w kierunku parku 

memorialnego. 

12. Publiczna infrastruktura sportowa Katolickiej Szkoły Podstawowej (kompleks boisk 

zewnętrznych). 

13. Remont chodnika na ulicy Krzemiennej przy przychodni i Przedszkolu „Figielek”. 

14. Budowa zejścia -  schodów  pomiędzy ulicami Korczaka - Falskiego. 

15. Udział w konsultacjach i wpływanie na dobre rozstrzygnięcia z punktu widzenia interesu 

lokalnego środowiska w procesie projektowania i wykonawstwa strategicznej inwestycji 

komunikacyjnej Szczecina – Węzeł Krygiera – Granitowa. 

16. Rozwój imprez sygnowanych marką Podjuchy w kierunku wydarzeń o charakterze markowym.   

17. BEZPIECZEŃSTWO I PORZĄDEK – działania na rzecz zmniejszania patologii uzależnień, 

społeczne akcje profilaktyki, dążenie do eliminacji czynów chuligańskich, dobra współpraca z 

Policja i Strażą Miejską. Działania na rzecz utrzymania czystości, zwiększenie liczby 

śmietników, społeczne kampanie uświadamiające potrzebę troski o najbliższe otoczenie i 

przestrzenie wspólne. 

18. Niezależnie od wyszczególnionej liczby priorytetów reprezentowanie mieszkańców w 

sprawach, w których zwrócą się o pomoc. 

Głosowało 11 osób: 

„za” – 11 osób 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.7. 

Przedstawiono następujące pomysły mieszkańców do SBO2016: 

1. Widokowa Wieża przy ulicy Chromowej – Miechowskiej. 
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2. Ścieżka rowerowa z Podjuch do Żydowiec wiodąca wzdłuż ulic: Krzemiennej, Skalistej i 

Inżynierskiej. 

3. W sferze wczesnych spekulacji baza trekkingowa na pograniczu Puszczy Bukowej. 

 

Decyzję o rekomendowaniu któregokolwiek ze wskazanych projektów odroczono na kolejne 

posiedzenie. 

 

Ad.8. 

Uchwałą nr 8/15 wydano pozytywną opinię w sprawie dzierżawy działki przy ulicy Smoczej,  nr działki 

24/30, obręb 4127 Dąbie celem użytkowania w formie ogrodu kwiatowego. 

 

Głosowało 11 osób: 

„za” – 11 osób 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Uchwałą nr 9/15 wydano również pozytywną opinię w sprawie dzierżawy działki przy ulicy Złotej, nr 

działki 31/8, obręb Dąbie celem użytkowania w formie rekreacyjnej. 

 

Głosowało 11 osób: 

„za” – 11 osób 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.9. 

Przewodniczący zaproponował zmianę godzin dyżurów Rady na przedział czasowy między godziną 

17.00 a 19.00, co automatycznie powodowałoby wydłużenie czasu dyżurów do 2 godzin. Członkowie 

Rady, będący Radnymi we wcześniejszych kadencjach zasugerowali, iż dotychczasowe ramy czasowe 

między godziną 17.30-18.30, są z ich doświadczenia optymalne i nie ma potrzeby wydłużania tego 

czasu. Ostatecznie podjęto decyzję o przeprowadzeniu obserwacji zapotrzebowania mieszkańców na 

wydłużenie czasu dyżurowania. 

 

Dodatkowo ustalono skład osobowy na poszczególne dni dyżurów do końca roku 2015. 

 

Ad.10. 

Uzgodniono daty posiedzeń Rady do końca roku 2015. 

 

Ad.11. 

Ustalono termin festynu „Podjuszańskie Harce” na 12 września 2015. Stwierdzono, iż jeszcze w 

czerwcu należy zacząć poszukiwania sponsorów, a także wystosować pisma do przedszkoli i szkół z 

zachętą do współpracy. 

 

Ad.12. 

Przewodniczący poinformował o zapytaniu mieszkańca w sprawie wywozu worków ze śmieciami 

posprzątanymi przez  mieszkańców  na ulicy Rudej.  
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Przewodniczący zakomunikował, że nie otrzymał jeszcze informacji o odbiorze  remontowanych 

schodów łączących ulice Krzemienną i Kruszcową.  Radna Teresa Szymnik zwróciła uwagę na fakt, że 

pod płytkami znajduje się podsypka z piasku, która nie umocni w dostateczny sposób stopni 

schodów. Przewodniczący zdecydował, że uda się do Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska celem uzyskania informacji dotyczącej zakresu robót przewidzianych umową. 

 

Przewodniczący oznajmił, że podczas dyżuru otrzymał telefon od mieszkańca z zapytaniem o 

zorganizowanie przez Radę wycieczki dla dzieci. Podjęto decyzję odmowną w tej sprawie ze względu 

na nieuwzględnienie przedmiotowej wycieczki w całorocznym planie rzeczowo-finansowym.  

 

Przedstawiono zgłoszenie mieszkańca oraz wykonane przez niego zdjęcia przedstawiające 

powtarzające się   zadymienie w okolicy ogródków działkowych. Uznano, ze jedyną metodą na 

zwalczenie tego rodzaju zjawisk jest informowanie o nim Straży Miejskiej w trakcie, kiedy do nich 

dochodzi. 

 

Poinformowano, że 28.06.2015 odbędzie się na terenie Parafii Piotra i Pawła w Podjuchach „Jarmark 

Odpustowy Piotra i Pawła”. 

 

Podjęto decyzję  przeniesienia  na kolejne posiedzenie dyskusji dotyczącej tablic informacyjnych 

odnoszących się do aktywności Rady minionej kadencji. 

 

Przekazano informację o otrzymaniu pisma z MOPR dotyczącego uruchomienia „Srebrnego telefonu 

dla seniorów” integrującego informację i wszelką możliwą pomoc pod jednym numerem 

telefonicznym dostępnym dla osób starszych. 

 

Przedstawiono prośbę Stowarzyszenia Szczecińskiego Obszaru Metropolitarnego o udostępnienie 

drogą elektroniczną ankiety skierowanej do właścicieli domków jednorodzinnych, mającej na celu 

zdiagnozowanie potrzeb Miasta Szczecin w zakresie modernizacji źródeł ciepła oraz 

termomodernizacji budynków. Zdecydowano opublikować ankietę na fanpage Rady Osiedla 

Podjuchy. 

 

Poddano dyskusji potrzebę zatrudnienia osoby sprzątającej siedzibę Rady Osiedla. Finalnie  uznano, iż 

tak jak było to praktykowane w poprzednich kadencjach, należy w formie umowy zlecenia zatrudnić 

osobę sprzątającą.  

 

Na tym posiedzenie zostało zakończone. 

 

 

Protokołowała Marta Wójcik. 


